
 

 

Z Á P I S N I C A  

z členskej schôdze ZCHKS, družstvo, konanej dňa 1. 4. 2023 v Nitre 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

Z 294 členov ZCHKS bolo prítomných 48 členov a 1 člen v zastúpení, spolu 49 

členov, čo predstavuje 16,6 %. Mandátová komisia konštatovala, že výročná členská schôdza 

nie je uznášaniaschopná. V zmysle platných Stanov ZCHKS, článok XI, bod 6., bola VČS 

ukončená, a v zmysle citovaného článku bola zvolaná náhradná členská schôdza.  

Náhradná členská schôdza: počet prítomných 49, čo predstavovalo 100 % účasť. 

 

Program: 1. Otvorenie, schválenie programu ČS a pracovného predsedníctva 

2. Voľba návrhovej, mandátovej a volebnej komisie, zapisovateľa, overovateľov 

zápisnice  

3. Správa mandátovej komisie 

4. Správa o činnosti zväzu za rok 2022 

5. Správa o hospodárení zväzu za rok 2022 

6. Správa Kontrolnej a revíznej komisie ZCHKS za rok 2022 

7. Schválenie ročnej účtovnej závierky zväzu za rok 2022 

8. Plán činnosti a plán hospodárenia ZCHKS na rok 2023 

9. Diskusia 

10. Voľba do orgánov družstva (Kontrolná a revízna komisia ZCHKS) 

11. Záver 

 

Členskú schôdzu otvoril a viedol predseda predstavenstva prof. Ing. Marko 

Halo, PhD. Prítomní schválili program schôdze, rokovací poriadok a pracovné predsedníctvo 

(Halo, Grácz, Maxon) – hlasovanie: „za“ 49 hlasov. 

Ad. 2) Pracovné predsedníctvo predložilo členskej schôdzi návrh komisií: 

– do mandátovej komisie: Ing. Vladimír Šmelko – predseda komisie, p. Ľubomír Kamas 

a Michal Žabka – členovia; hlasovanie: „za“ 49 hlasov; 

– do návrhovej komisie: Ing. Miroslav Maxon – predseda komisie, Ing. Radoslav Hudák 

a Ing. František Grácz. – členovia komisie; hlasovanie: „za“ 49 hlasov; 

– za zapisovateľa: Ing. František Grácz; hlasovanie: „za“ 49 hlasov, 

– za overovateľov zápisnice: Ing. Zuzana Hargašová, PhD., a Ing. Lenka Polyaková; 

hlasovanie: „za“  49 hlasov.   

Ad. 3, 4) Správu o činnosti a hospodárení zväzu za rok 2022 predniesol výkonný 

riaditeľ ZCHKS Ing. František Grácz. Zhrnul aktivity ZCHKS za rok 2022, činnosť 

predstavenstva, ako aj hospodárenie zväzu. Hospodársky výsledok za rok 2022 je po zdanení 

+899,94 €. Písomná správa o činnosti a hospodárení ZCHKS za rok 2022 tvorí prílohu 

zápisnice.  

Ad. 5) Predseda mandátovej komisie predložil členskej schôdzi správu, že mandátová 

komisia overila platnosť 49 hlasov z celkového počtu 49 členov na náhradnej členskej 

schôdzi.   
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Ad. 6) Správu Kontrolnej a revíznej komisie ZCHKS za rok  2022 predniesol 

poverený predseda komisie Ing. Radoslav Hudák. Zároveň navrhol spôsob prerozdelenia 

zisku nasledovne: 

- rozdelenie výsledku hospodárenia – zisku po zdanení vo výške  +899,94 €: 

- ako nerozdelený zisk (70 %) 630,00 € na č. účtu 480/000 

- do sociálneho fondu (30 %) 269,94 € 

Písomná správa Kontrolnej a revíznej komisie ZCHKS za rok 2022 tvorí prílohu 

zápisnice.  

Ad. 7) Na základe hlasovania došlo k schváleniu ročnej účtovnej závierky za rok 2022 

s prerozdelením zisku podľa návrhu. Za schválenie ročnej účtovnej závierky hlasovalo 

49 členov náhradnej členskej schôdze. 

Ad. 8) Bol predložený plán činnosti ZCHKS na rok 2023, plán furmanských súťaží 

a plán hospodárenia zväzu na rok 2023. 

Ad. 9) V diskusii odzneli nasledovné diskusné príspevky: 

- prof. Halo je potešený záujmom chovateľov koní o dianie v rámci chovu koní. Zároveň ho 

mrzí situácia, ktorá vládne v rámci spolupráce jednotlivých UCHO (Zoznam žrebcov 2023 

bez NŽ Topoľčianky, š. p.). Dotkol sa i situácie v delimitácii chovu norika muránskeho 

a jeho presun do NŽ Topoľčianky, čo bude mať na plemeno katastrofálne dôsledky. 

- MVDr. Morvay vyslovil údiv nad postupom NŽ Topoľčianky pri realizácii katalógu 

žrebcov 2023. Zároveň upozornil na skutočnosť, že z bonitácií v NŽ Topoľčianky chýbajú 

relevantné výstupy. Požiadal, aby sa bonitácie v NŽ Topoľčianky zúčastnil za ZCHKS 

výkonný riaditeľ. 

- Ing. Hudák poukázal na ignoranciu NŽT v rámci organizácií výstav v rámci zemského 

chovu. Okrem vystúpenia v rámci otvorenia Agrokomplexu v Nitre sa NŽ Topoľčianky 

v rámci chovu koní v SR nezúčastňuje žiadnych akcií. 

- MVDr. Tabiš požiadal o obnovenie oceňovania majiteľov plemenných žrebcov 

s najvyšším počtom pripustených kobýl. 

- Ing. Maxon upozornil na skutočnosť, že proces delimitácie norika muránskeho neprešiel 

v zmysle zákona. S vysokou pravdepodobnosťou dochádza k porušeniu zákona. Nie je 

jasné čo znamená termín administratívneho pričlenenia norika muránskeho k NŽ 

Topoľčianky. Fyzickým presunom norika muránskeho do NŽ Topoľčianky, ktorého 

klimatické podmienky sú nevhodné pre chov norika muránskeho, vzniká absurdná situácia. 

Je potrebné si uvedomiť skutočnosť, že Národný park Muránska planina existuje 26 rokov, 

zatiaľ čo kone sa na Muráni chovajú 74 rokov.  

- p. Dobrotka reagoval na správu z MSR furmanov 2022 Trenčín-Nozdrkovce a poukázal 

na skutočnosť, že situácia pri finále bola čiastočne spôsobená nedostatočným zabezpečenia 

závažia v ťažkom ťahu.  

- p. Šulák požiadal o rozdelenie kategórie chladnokrvných koní pri súťaži v ťažkom ťahu 

v rámci výstavy Agrokomplex na kategóriu koní do 800 kg a kategóriu koní nad 800 kg. 

Po diskusnom príspevku p. Šuláka bola diskusia ukončená. 

Ad.10) Voľby do orgánov družstva: na základe uznesenia z ČS v roku 2022 došlo 

k doplňujúcej voľbe jedného člena Kontrolnej a revíznej komisie ZCHKS. Navrhnutá členka 

zväzu Ing. Karin Tóthová bola zvolená 48 hlasmi. Následne bol za predsedu Kontrolnej 

a revíznej komisie ZCHKS zvolený Ing. Radoslav Hudák (48 hlasov).  
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Na záver ČS návrhová komisia predložila členskej schôdzi návrh na uznesenie, ktoré 

bolo verejným hlasovaním schválené všetkými prítomnými hlasmi v nasledovnom znení: 

 

Členská schôdza 

 

A.  berie na vedomie: 

1.  správu o činnosti ZCHKS za rok 2022 

2.  správu o hospodárení ZCHKS za rok 2022 

3.  správu Kontrolnej a revíznej komisie ZCHKS za rok 2022 

 

B. schvaľuje:   

- ročnú účtovnú závierku za rok 2022 – rozdelenie výsledku hospodárenia – zisku za rok 2022 

vo výške: - pred zdanením: +1 621,89 €  

- po zdanení: +899,94 €  

- ako nerozdelený zisk (70 %)  630,- € na č. účtu 480/000 

- do sociálneho fondu (30 %) 269,94 €;  

- plán činnosti a plán hospodárenia na rok 2023. 

 

C. volí v doplňujúcich voľbách: 

- na základe výsledkov volieb (48 platných hlasovacích lístkov) Ing. Karin Tóthovú ako 

členku Kontrolnej komisie ZCHKS, družstvo. Za predsedu uvedenej komisie bol zvolený 

Ing. Radoslav Hudák. 

 

D.  ukladá predstavenstvu: 

1. naďalej na MPRV SR presadzovať podporu chovu koní na Slovensku v maximálne možnej 

miere. V súvislosti so situáciou v chove norika muránskeho poukazovať na možné riziká 

pri presune tohto chovu do podmienok nevhodných pre jeho chov. 

2. upozorniť ministra životného prostredia SR na stav, ktorý nastal pri delimitácii hmotného 

a nehmotného majetku v rámci Lesov SR, š. p., na stredisku Veľká Lúka, kde je s vysokou 

pravdepodobnosťou porušovaný zákon. 

3. spracovať otvorený list k situácii v chove norika muránskeho. 

 

 

Zapísal: 1. 4. 2023 Ing. František Grácz    

 

Overil:  Ing. Zuzana Hargašová, PhD.  

 Ing. Lenka Polyaková  

 

Predseda Predstavenstva ZCHKS: prof. Ing. Marko Halo, PhD.  


